

不要爱世界

123Freevectors.com

123Freevectors.com

Love Not the World

10/16/2022

**不要爱世界，和世界上的事。**

人若爱世界，  
爱父的心就不在他里面了。

(约翰一书 2:15)

**Love not the world, nor the things in the world.**

If any one love the world,  
the love of the Father is not in him;

(1 John 2:15)

## ❖ 世界是什么 What Is the World (Kosmos)

### 1. 宇宙或地球 Universe or the earth

- 创造宇宙和其中万物的神 (使徒行传 17:24a)
- The God who made the world and everything that is in it, (Acts 17:24a)

### 2. 世人 Humankind

- 神爱世人，甚至将他的独生子赐给他们，叫一切信他的，不至灭亡，反得永生。(约翰福音 3:16)
- For God so loved the world, that He gave His only Son, so that everyone who believes in Him will not perish, but have eternal life. (John 3:16)

### 3. 世事 Worldly things

- 人若赚得全世界，赔上自己的生命，有什么益处呢？  
(马太福音16:26)
- 因为凡世界上的事，就像肉体的情欲，眼目的情欲，并今生的骄傲，都不是从父来的，乃是从世界来的。  
(约翰一书 2:16)
- For what good will it do a person if he gains the whole world, but forfeits his soul? (Matthew 16:26)
- For everything in the world—the lust of the flesh, the lust of the eyes, and the pride of life—comes not from the Father but from the world. (1 John 2:16)

## **4. 恰当和谐的安排或秩序 (希腊原文)**

**An apt and harmonious arrangement or order  
(original Greek meaning)**

## ❖ 世界背后的王 Ruler Behind This World

- 现在这世界受审判。这世界的王要被赶出去。(约翰福音 12:31)
- 我们知道我们是属神的，全世界都卧在那恶者手下。(约翰一书 5:19)
- Now judgment is *upon* this world; now **the ruler of this world** will be cast out. (John 12:31)
- We know that we are of God, and that **the whole world lies in the power of the evil one.** (1 John 5:19)

- 因我们并不是与属血气的争战，乃是与那些执政的，掌权的，**管辖这幽暗世界的**，以及天空属灵气的恶魔争战。(以弗所书 6:12)
- For our struggle is not against flesh and blood, but against the rulers, against the authorities, against **the powers of this dark world** and against the spiritual forces of evil in the heavenly realms. (Ephesians 6:12)

## ❖ 世界系统的本质 Nature of the World System

### ➤ 黑暗的 It' s dark

- 祂救了我们脱离**黑暗的权势**，把我们迁到他爱子的国里。(歌罗西书1:13)
- **光照在黑暗里**，黑暗却不接受光。(约翰福音1:5)
- For He rescued us from **the domain of darkness**, and transferred us to the kingdom of His beloved Son, (Colossians 1:13)
- **The light shines in the darkness**, and the darkness has not overcome it. (John 1:5)



## ➤ 敌对神的 It' s antagonistic to God

- 你们这些淫乱的人哪，（淫乱的人原文作淫妇）岂不知与世俗为友，就是**与神为敌**吗？所以凡想要与世俗为友的，就是**与神为敌**了。（雅各书4:4）
- You adulterous people, don't you know that friendship with the world means **enmity against God**? Therefore, anyone who chooses to be a friend of the world becomes **an enemy of God**. (James 4:4)

## ➤ 恨神的 It hates God

- 世人若恨你们，你们知道（或作该知道）恨你们以先，**已经恨我了**。（约翰福音/John15:18）
- If the world hates you, keep in mind that **it hated me first.**

## ➤ 要过去的 It' s passing away

- **这世界和其上的情欲，都要过去**。惟独遵行神旨意的，是永远常存。（约翰一书/1 John 2:17）
- **The world is passing away and *also* its lusts;** but the one who does the will of God continues *to live* forever.

## 世界如何过去 How does the world pass away

- 但主的日子要像贼来到一样。那日天必大有响声废去，有形质的都要被烈火销化。地和其上的物都要烧尽了。(彼得后书 3:10)
- But the day of [the] Lord will come as a thief, in which the heavens will pass away with a rushing noise, and [the] elements, **burning with heat, shall be dissolved,** and [the] **earth and the works in it shall be burnt up.** (2 Peter 3:10, Darby)

- 人若有人用金，银，宝石，**草木，禾楷**，在这根基上建造。各人的工程必然显露。因为那日子要将它表明出来，有火发现。这火要试验各人的工程怎样。人在那根基上所建造的工程，若存得住，他就要得赏赐。**人的工程若被烧了，他就要受亏损**。自己却要得救。虽然得救乃像从火里经过的一样。(哥林多前书/1 Corinthians 3:12-15)
- Now if anyone builds on the foundation with gold, silver, precious stones, **wood, hay, or straw**,<sup>13</sup> each one's work will become evident; for the day will show it because it is *to be* revealed with fire, and the fire itself will test the quality of each one's work.<sup>14</sup> If anyone's work which he has built on it remains, he will receive a reward.<sup>15</sup> **If anyone's work is burned up, he will suffer loss**; but he himself will be saved, yet *only* so as through fire.

- 顺着情欲撒种的，必从情欲收败坏；顺着圣灵撒种的，必从圣灵收永生。(加拉太书 6:8)
- For the one who sows to his own flesh will reap destruction from the flesh, but the one who sows to the Spirit will reap eternal life from the Spirit.  
(Galatians 6:8)

## ❖ 对世界的态度 Attitude Toward the World

### ➤ 不要爱它 Don't love it

- **不要爱世界，和世界上的事。**人若爱世界，爱父的心就不在他里面了。(约翰一书 2:15)
- **Love not the world, nor the things in the world.** If any one love the world, the love of the Father is not in him;(1 John 2:15)

➤ **不要效法它 Don't be conformed to it**

- **不要效法这个世界。** (罗马书 12:2a)
- And **do not be conformed to this world**, (Romans 12:2a)

➤ **要胜过它 Overcome it**

- 因为凡从神生的，就**胜过世界**。使我们胜了世界的，就是我们的信心。(约翰一书 5:4)
- For whoever has been born of God **overcomes the world**; and this is the victory that has overcome the world: our faith. (1 John 5:4)

## ➤ 向着它是死的 **Dead to the world**

因这十字架，**就我而论，世界已经钉在十字架上。**  
就世界而论，**我已经钉在十字架上。**(加拉太书/  
Galatians 6:14b)

- **...the world has been crucified to me, and I to the world.**